
Omlouváme se, ale vzhledem k současné situaci výbor rozhodl, 

že zatím nebudeme pronajímat tělocvičnu externím subjektům.  

 

Děkujeme za pochopení. 

 

Za výbor  

Jůzová Petra, starostka 


